

PORSCHE CARRERA CUP FRANCE – PAUL RICARD
Du 2 au 5 mai 2024

Decision N°6

De / From Collège des Commissaires Sportifs / *The Stewards of the Meeting*

A / To Concurrent / *The Competitor's Representative*
N° 77 – CLRT Schumacher

Les commissaires sportifs, après avoir reçu une demande du concurrent #77, ont examiné la question suivante et déterminent ce qui suit :

The Stewards, having received a request from the competitor #77, have considered the following matter and determine the following :

Pilote / Driver Louis PERROT

Concurrent / Competitor CLRT Schumacher

Session Course 2 – Race 2

Fait / Fact Contact entre les concurrents #77 et #2 – *Contact between competitors #77 and #2*

Offence Infraction à l'article 2d chp IV – annexe L du Code Sportif International
Breach to the article 2d Chp IV – appendix L of the International Sporting Code

Decision Pas de suite à donner - *No further action*

Reason Contact entre le concurrent #77 et le concurrent #2 à l'entrée du virage T2. Le #77 laissant un espace limité sur sa droite, contraint le #2 à resserrer à l'intérieur. Le #2 ne ralentit pas et touche le #77 qui part en tonneau à l'extérieur du T2.
Contact between competitor #77 and competitor #2 at the entrance to turn T2. #77 leaving limited space on his right, forcing #2 to tighten inside. #2 does not slow down and hits #77 who rolls outside of T2.

Date: 04 May 2024

Time: 19:59

Arnaud VERCAUTEREN FFSA 27751 Chairman	Alain MARGUET FFSA 126268 International Steward	Pascal BOUTTIER FFSA 191335 ASN Steward
		

PORSCHE

CARRERA CUP
FRANCE

PORSCHE CARRERA CUP FRANCE – PAUL RICARD

Du 2 au 5 mai 2024

Send to the competitor by e-mail at :

Time ...19:59.....

Date 04/05/2024

Acknowledgments of receipt by the competitor at :

Time

Date 04/05/2024

Copy to: The Competitor

The Clerk of the Course

The Timekeepers

The Official Notice Board

The Technical Delegate